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اینتر، دنیای جدید طارمی
مهدی طارمـــی برای شـــرکت در تســـت های نهایی تیم 
اینتر  و عقد قراردادرســـمی وارد شـــهر میلان ایتالیا شـــد 
تا جدیدتریـــن چالش دوران حرفه ای خـــود را آغاز کند. 
درخشش مهدی در پورتو از سال 99 باعث شد گلزن قهار 
و باتجربه تیم ملی ایران زیر ذره بین باشـــگاه های مطرح 
اروپا قرار بگیرد. سرانجام اینترمیلان پس از پایان قرارداد 
چهار ســـاله مهاجم ایرانی پورتو با عقد قراردادی مناسب 
از این شـــاه مهره فوتبال آسیا رونمایی کرد. 122 بازی و 64 
گل زده آمار قابل تحسین مهدی در پورتو بود. اما مهاجم 
صاحبنام ایرانی به دنبال تجربه ای تازه در فوتبال باشگاهی 
دنیا می گشت. انتخاب اینتر به دلیل قهرمانی در سری A و 
سابقه بسیار مثبت باشگاه در سطح فوتبال اروپا نشان داد 
طارمی با هوش و ذکاوت در فاصله دو سال تا جام جهانی 

2026 مسیر پیشرفت مناسبی را برگزیده است.
نگاهی به ســـیر پیشرفت و البته کشـــف استعداد مهدی 
طارمی از شاهین و ایران جوان بوشهر، پرسپولیس، الغرافه 
قطر، ریوآوه و پورتو پرتغال و در نهایت اینترمیلان به خوبی 
ثابت می کند اگر اســـتعدادهای درخشان فوتبال ایران به 
درستی و با مشاوره صحیح و نگاه هوشمندانه باشگاه های 
خـــود را انتخاب کننـــد، هم می توانند به عنوان ســـمبل 
فوتبال تکنیکی و تماشاگرپسند ایران در اروپا باشند، هم 
می توانند ســـال ها در سطح اول فوتبال باشگاهی دنیا به 

عنوان بازیکنی تراز اول مطرح و تأثیرگذار باشند.
طارمی، جهانبخش، سردار آزمون، سامان قدوس و البته 
لژیونر های دیگر تیم ملی که در روســـیه و سایر کشورهای 
اروپایی بازی می کنند، همگی با یک برنامه مشخص و بر 
اساس یک هدفگذاری خاص پله پله رشد کردند و توسط 
مربیان و استعدادیاب های کشور در مسیری صحیح و در 
زمان مناســـب انتخابی اصولی داشتند. بنابراین جوانان 
مستعد باشـــگاهی و پدیده های لیگ برتر نیز می توانند با 
الگوبرداری دقیق و حساب شـــده همین مسیر درخشان 
را پیموده و در فوتبال ســـطح یـــک و روز دنیا قدم به قدم 

پیشرفت کنند.
شـــاید مقایســـه لامین یامال، نیکو ویلیامز، پدری، گاوی 
و ســـایر جوانان اســـپانیایی که هم اکنون یک پای فینال 
یکشـــنبه یورو 2024 هستند، با جوانان آینده دار تیم ملی 
ما درست نباشد اما الگوبرداری از راه طی شده این جوانان 
و امثال مهدی طارمی، قدوس، آزمون و جهانبخش برای 
جوانـــان تیم ملی ماننـــد محمدامین حزبـــاوی، محمد 
قربانی، آریا یوســـفی، جواد حســـین نژاد و ســـامان فلاح 

می تواند راهگشا باشد.
رؤیای کودکی و نوجوانی مهدی در بوشهر شاید نهایتاً بازی 
در پرافتخار ترین تیم باشگاهی ایران یعنی پرسپولیس بود، 
اما انتخاب های صحیح، زندگی حرفه ای ورزشی، استفاده 
از تجربـــه مربیـــان و مدیـــران کارآزمـــوده و البته حمایت 
همه جانبه خانواده، باعث شد مهدی نخستین ملی پوش 
ایرانی لقب بگیرد که در اینترمیلان پرآوازه و قهرمان کالچو 
بازی می کند. شاید اگر داستان مهدی و قهرمان ایتالیا در 
32 سالگی اتفاق نمی افتاد، شاهد حضور طولانی مدت او 

در این تیم پرآوازه بودیم.
اما پیش بینی نگارنده این اســـت که مهاجم محبوب تیم 
ملی تا جام جهانی و 34 یا 35 ســـالگی در اینتر بدرخشد 
و نماینده شایســـته فوتبال ایـــران در لیگ معتبر اروپایی 
باشـــد. مهدی به تازگی وارد دنیای تازه و چالش جدیدی 
در فوتبالـــش شـــده کـــه امیدواریم این محـــک جدی با 
ذهنیت برنده طارمی به خاطره ای فراموش نشدنی برای 

فوتبال دوستان ایرانی تبدیل شود.

11 ورزشی

تصمیم دارم 
اگر شرایط 

فراهم باشد 
در اروپا 
بمانم و 

به کارم در 
لیگ های 

اروپایی 
ادامه بدهم

پنجشنبه    21 تیر 1403  شماره 8508

irannewspaper irannewspapper

داود عطایی

رامین باید مستقیم با مدیران آبی مذاکره کند

رضاییان-استقلال؛ بازارگرمی ممنوع
چراغ سبز برای بازگشت دروازه بان آبی ها

اختلاف مالی حسینی و استقلال

ــان را در  ــ ــور رامین رضایی ــ ــرای حض ــ ماج
ــوخی  ــ ــــک ش ــد ی ــ ــز نبای ــ ــتقلال هرگ ــ اس
ــگاه استقلال از مدت ها  ــ تلقی کرد. باش
ــته  ــ ــد نظر داش ــ ــن بازیکن را م ــ ــل ای ــ قب
ــاید او را  ــ ــام داده تا ش ــ ــی انج ــ و مذاکرات
ــــب تیمش  ــور در ترکی ــ ــه حض ــ ــی ب ــ راض
ــه  ــ ــرات اولی ــ ــان در مذاک ــ ــد. رضایی ــ کن
ــتقلال گفته  ــ ــود در اس ــ ــان خ ــ ــه رابط ــ ب
ــری روی چند  ــ ــرای تصمیم گی ــ ــود که ب ــ ب
ــه همین دلیل  ــ ــت و ب ــ موضوع مردد اس
ــد.  ــ ــــف ش ــی متوق ــ ــرات در مقطع ــ مذاک
ــــث حضور رضاییان  اخیراً اما دوباره بح
ــرق  ــ ط از  و  ــده  ــ ش داغ  ــتقلال  ــ اس در 
ــده  ــ ــی رد و بدل ش ــ ــف پیغام های ــ مختل
ــدن پیشنهاد استقلال  ــ است. مطرح ش
ــن ایام  ــ ــا در ای ــ ــان ام ــ ــن رضایی ــ ــه رامی ــ ب
ــابق سپاهان  ــ ــتر به سود بازیکن س ــ بیش
ــن را در نقل و  ــ ــده و قیمت این بازیک ــ ش
ــار این  ــ ــالا برده و حتی انتش ــ انتقالات ب
ــه جلب توجه  ــ ــد منجر ب ــ ــار می توان ــ اخب
ــه خصوص  ــ ــارج از ایران ب ــ ــای خ ــ تیم ه
ــود.  ــ بش ــم  ــ ه ــارس  ــ خلیج ف ــیه  ــ حاش
ــه همزمان  ــ ــی ک ــ ــال بازیکن ــ ــر ح ــ ــه ه ــ ب
ــال ایران  ــ ــرح فوتب ــ ــه تیم مط ــ از دو، س
ــد، صید مناسبی  ــ ــنهاد داشته باش ــ پیش

ــیه خلیج فارس  ــ ــای حاش ــ ــرای تیم ه ــ ب
ــی در  ــ ــار پ ــ ــود و انتش ــ ــوب می ش ــ محس
ــان از لحاظ  ــ ــن اخبار برای رضایی ــ پی ای
ــود  ــ ــردن رقم قراردادش س ــ مالی و بالاب
ــراه خواهد  ــ ــه هم ــ ــیاری ب ــ ــده بس ــ و فای

ــگاه  ــ ــو باش ــ ــا دراین س ــ ــت. ام ــ داش
ــم نمی خواهد  ــ ــتقلال ه ــ اس

ــود  ــ ــتمایه ای برای س ــ دس
ــد  ــ ــردن بازیکنان باش ــ ب
ــال مذاکرات  ــ ــه دنب ــ و ب
ــا  ــ ب رو  رو در  و  ــدی  ــ ج

ــــت.  رامین رضاییان اس
ــه بازیکن فصل  ــ ــن رو ب ــ از ای

ع  ــلا ــ ط ا ن  ــپاها ــ س ــــش  پی
ــاً  ــ ــر واقع ــ اگ ــده  ــ داده ش

ــور در  ــ ــال حض ــ ــه دنب ــ ب
ــتقلال است باید  ــ اس

اول  ــئول  ــ مس ــا  ــ ب
باشگاه استقلال 
رو در رو صحبت 
ــرده و مواضع  ــ ک

ی  ــته ها ــ س ا خو و 
خود را درباره حضور در استقلال 

ــئولان  ــ ــد. بنابراین مس ــ ــرح کن ــ مط
ــتقلال از این پس دیگر  ــ ــگاه اس ــ باش

ــن بازیکن  ــ ــا ای ــ ــغام ب ــ ــام و پس ــ ــا پیغ ــ ب
ــرد و در حالی  ــ ــد ک ــ ــره نخواهن ــ مذاک

ــانه ها  ــ ــیاری از رس ــ ــگاه بس ــ ــه از ن ــ ک
ــور رضاییان  ــ ــرای حض ــ ماج

ــده اما مذاکرات  ــ ــتقلال جدی ش ــ در اس
ــن بازیکن  ــ ــت رو در رو با ای ــ ــا نشس ــ را ت
ــا اینکه رضاییان  ــ متوقف خواهند کرد ت
ــی انجام  ــ ــتا اقدامات عمل ــ ــن راس ــ در ای

. هد د
ــپاهان که از  ــ ــابق س ــ ــن س ــ ــه بازیک ــ اینک
ــنهاد دارد در  ــ ــم پیش ــ ــپولیس ه ــ پرس
ــره با  ــ ــای میز مذاک ــ ــای آتی پ ــ روزه
ــتقلال  ــ ــگاه اس ــ ــئولان باش ــ مس
ــــخص  ــیند به زودی مش ــ بنش
ــه  ــ آنچ ــا  ــ م ا ــد  ــ ش ــد  ــ خواه
ــــت هم استقلال  ــلم اس ــ مس
ــروز در  ــ ــان تا ام ــ ــم رضایی ــ و ه
ــا هم به  ــ ــرات دورادور ب ــ مذاک
ــر دو طرف  ــ ــرده و ه ــ ــر ب ــ س
ــکاری از خود  ــ ــرای هم ــ ب
ــان داده اند  ــ تمایل نش
ــد دید در نهایت  ــ و بای
ــه عقد  ــ ــن ماجرا ب ــ ای
ــر  ــ منج د  ا د ر ا ــر ــ ق
ــا  ــ ی ــد  ــ ــد ش ــ خواه

! ؟ خیر

مجوز بازگشـــت سیدحســـین حسینی به 
استقلال صادر شده و این دروازه بان منعی 
بـــرای حضور در تمرینات اســـتقلال ندارد. 
استقلال از عصر سه شنبه تمرینات خود را 
شروع کرد که سیدحسین حسینی یکی از 
غایبان بود؛ موضوعی که باعث شد برخی 
تماشـــاگران اســـتقلال مقابل درب کمپ 
ناصر حجازی با شعارهای حمایتی خواستار 
بازگشت این دروازه بان به تمرینات شوند. 
ماجـــرای غیبت اخیر حســـینی در تمرین 
اســـتقلال اما ارتباطی به مسائل حاشیه ای 
که پیش تر به آن اشـــاره شـــد، نـــدارد و این 
دروازه بان منعی برای حضـــور در تمرینات 
اســـتقلال نخواهد داشـــت امـــا اینکه چرا 
حســـینی ترجیح داده با وجود صدور مجوز 
حضـــورش در تمرینات از اضافه شـــدن به 
دیگر بازیکنان خودداری کند، به مســـائل 
مالـــی میان دو طـــرف ارتبـــاط دارد. ظاهراً 
باشـــگاه استقلال هنوز نتوانسته مطالبات 
این بازیکن را پرداخت کند و حسینی انتظار 
دارد قبل از حضور دوباره اش در تمرینات از 
لحاظ مالی راضی شود. در همین راستا به 
مدیران استقلال پیغام داده که این موضوع 
را حل کنند و مسئولان باشگاه استقلال 
نیز درتلاشند طی روزهای آتی زمینه ساز 

حضور آقای شـــماره یک در تمرینات شوند 
تا از حیث داشـــتن یک دروازه بان باتجربه 
با مشـــکلی مواجه نشوند. حسینی ابتدای 
فصل جاری راضی شـــد بخشی از مطالبات 
خود را ببخشد. در واقع دروازه بان استقلال 
قصد داشت با این اقدام حسن نیت خود را 
بـــه هوادارانـــی کـــه ابتدای فصـــل مخالف 
حضورش در اســـتقلال بودند و همچنین 
مســـئولان نشـــان دهد و به همیـــن دلیل 
راضی شـــد بخشی از دستمزدش را کاهش 
دهد امـــا دروازه بـــان اســـتقلال همچنان 
طلب هایـــی از فصول قبل داشـــت که این 
مطالبات پرداخت نشـــده اســـت. حالا نیز 
حســـینی به دنبال گرفتن آن مبالغی است 
که از مدت ها قبل باید به حســـابش واریز 
می شـــد اما به هر دلیل این کار انجام نشده 
اســـت. در واقع اکنـــون توپ بـــه نوعی در 
زمین باشگاه استقلال افتاده و در شرایطی 
که مجوز حسینی برای حضور در تمرینات 
صادر شـــده اما این دروازه بان قصد ندارد تا 
تسویه حســـاب با تیمش تمرین کند. باید 

دید مدیران باشگاه استقلال چه زمان این 
مشـــکل را از میان خواهند برداشت 

و یا اینکه در مذاکرات آتی چگونه 
می توانند حسینی را برای حضور 

دوبـــاره در تمرینات راضی کنند تا 
اســـتقلال خیالش بابت داشـــتن شماره 

یک راحت باشد. ناگفته نماند که مدیران 
اســـتقلال با یک گلر از کشـــور بوســـنی نیز 

مذاکره کرده اند اما حضـــور این دروازه بان 
در استقلال در هاله ای از ابهام قرار دارد. سوژه روزنکته روز 
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علیرضـــا جهانبخـــش مهاجـــم ایرانی 
تیـــم فوتبـــال فاینـــورد هلنـــد دوران 
پرفرازونشیبی را در یکی از مطرح ترین 
تیم های اروپایی پشـــت ســـر گذاشت و 
در نهایت کار وی به جدایـــی از فاینورد 
کشـــید. البتـــه زمزمـــه این جدایـــی از 
نیم فصل گذشـــته مطرح شده، جایی 
که ســـایت »msn« در مطلبـــی به این 
بازیکـــن ایرانـــی پرداخت و اعـــلام کرد 
کـــه او جایـــی در برنامه »آرنه اشـــلوت« 
نـــدارد و بزودی از این تیـــم جدا خواهد 
شـــد. »قـــرارداد ایـــن بازیکـــن ایرانی با 
فاینـــورد رو بـــه اتمـــام اســـت و مدیران 
و کادرفنـــی ایـــن تیم حاضر بـــه تمدید 
قرارداد با جهانبخش نیســـتند و بزودی 
ایـــن بازیکـــن بـــه درهـــای خروجـــی 
فاینـــورد نزدیـــک خواهـــد شـــد. البته 
قـــرارداد جهانبخـــش طوری بـــود که او 
می  توانســـت با رضایت مدیران باشگاه 
قرارداد خود را تا یک فصل دیگر تمدید 
کند اما آنها چنین کاری نخواهند کرد.«

جهانبخـــش در فصل ۲۰۲۱ بـــا قراردادی 
بـــه ارزش یک میلیـــون یـــورو از برایتون 
در  و  شـــد  فاینـــورد  راهـــی  انگلیـــس 
تابســـتان گذشـــته هم بـــا وجـــود آنکه 
پیشـــنهاداتی از ســـایر تیم های اروپایی 
داشـــت اما ترجیح داد به قـــراردادش با 

فاینـــورد پایبنـــد بماند.
ایـــن درحالـــی اســـت کـــه بـــا جدایـــی 
جهانبخش از فاینـــورد، حالا گزینه های 
زیـــادی بـــرای همـــکاری با کاپیتـــان تیم 
ملـــی فوتبـــال ایـــران اعـــلام آمادگـــی 
کرده انـــد؛ از غربی تریـــن کشـــورهای 
دنیـــا تا چند تیم لیگ برتـــری در فوتبال 

! ن یرا ا
آخریـــن  درخصـــوص  جالـــب  نکتـــه 
وضعیت جهانبخش اینکه در شـــرایطی 
که برخی رســـانه ها طی روزهـــای اخیر از 
پیشنهادات اروپایی به جهانبخش خبر 
می دهنـــد و در این بین نیـــز نام تیمی از 
ســـری آ ایتالیـــا نیز مطرح شـــده بود اما 
درحـــال حاضر یـــک پیشـــنهاد عجیب 
و دور از ذهـــن بـــه علی جهان رســـیده 
کـــه البته بـــا وجـــود آنکـــه در این مدت 
رســـانه های رســـمی به آن نپرداختند و 
این خبر فقـــط در فضای مجـــازی مورد 
توجه قرار گرفت، امـــا حالا جهانبخش 
در گفت و گـــو با »ایران« این پیشـــنهاد را 

تأییـــد می کند.

علیرضاجهانبخش در گفت و گو با »ایران«: 

بازگشتبهلیگایران؟دراروپامیمانم
پیشنهاد اغواکننده مکزیکی ها را نمی پذیرم

پیشنهاد خیلی خوب و اغواکننده ای 
ارائه کردند اما همان طور که گفتم 
تصمیمـــی برای بازی در این کشـــور 
نـــدارم و فعـــلاً بـــه آن ســـوی دنیـــا 

نمی روم!
هدفت برای فصل جدید 
بازی در لیگ کدام کشور 

است؟
پیشنهاداتی به دستم رسیده است 
ولی تصمیم دارم اگر شرایط فراهم 
باشـــد در اروپـــا بمانم و بـــه کارم در 

لیگ های اروپایی ادامه بدهم.
یعنی امکان دارد در هلند 

بمانی و در همین کشور به 
بازی ادامه بدهی؟

هیـــچ چیز معلوم نیســـت. شـــاید 
چنین تصمیمی هم باشـــد اما فعلاً 

می خواهم در فوتبال اروپا بمانم.
صحبت هایی هم از 

پیشنهادات داخلی از جمله 
حضورت در استقلال مطرح 
شده است. در این مورد به 
دفعات اعلام کردی قصدی 
برای بازگشت نداری. هنوز 

بر سر حرفت هستی؟
بله همین طور است و فعلاً برنامه ای 
برای بازگشت به فوتبال ایران ندارم.

بـــر همیـــن اســـاس و بـــه ایـــن بهانه 
جهانبخـــش  علیرضـــا  بـــا  دقایقـــی 
کاپیتان تیـــم ملی فوتبال ایران درباره 
 آینده کاری اش در »ایران« به گفت و گو 

پرداختیم:
هنوز هیچ بازیکنی از فوتبال 

ایران در لیگ مکزیک بازی 
نکرده است؛ این پیشنهاد 
تا چه اندازه صحت دارد و 
آیا قرار است اولین بازیکن 
ایرانی تاریخ لیگ مکزیک 

باشی؟

این پیشنهاد صحت دارد و مکزیکی ها 
چنین پیشنهادی را به من ارائه داده اند 

اما آن سمت ها نمی روم!
پس پیشنهاد مکزیکی ها را 

تأیید می کنی؟
بله درست اســـت؛ اتفاقاً مکزیکی ها 

 
مدیرعاملـــی  سرپرســـت  مظفـــری زاده  ســـعید 
تراکتـــور در خصوص بعضی مســـائل حســـاس و 
کلیدی و انتخاب ســـرمربی این تیم و ســـایر موارد 
بـــا »ایـــران« صحبت کـــرد و نقطه نظـــرات خود را 

ســـاخت. مطرح 
  چه مربیانی را برای دستیاری اسکوچیچ 

مدنظرتان است؟
ســـرمربی  جدید درحال بررســـی اســـت و تا دو سه 
روز آینده نام مربیـــان مدنظر خودش را به ما اعلام 

کرد. خواهد 
  مربی ایرانی هم در کادر اسکوچیچ قرار 

خواهد داشت؟
مـــا در این رابطه دخالـــت نخواهیم کـــرد اما حتماً 
ســـرمربی جدیـــد از مربیان ایرانی هـــم در کادرش 
اســـتفاده خواهدکـــرد؛ مثـــل دوره قبـــل و در زمان 
خمـــس کـــه مربیـــان ایرانـــی در کادر فنـــی  حضور 

. شتند ا د
  قرارداد اسکوچیچ چه زمانی ثبت خواهد 

شد؟
درحال بررسی هستیم اما هنوز قرارداد اسکوچیچ 
ثبت نشـــده اســـت اما حتماً به زودی این اقدامات 

شد. خواهد  انجام 
  در مورد رقم یک میلیون دلاری 

اسکوچیچ چه صحبتی دارید؟

قرارداد ما با اســـکوچیچ یک میلیون دلار نیســـت و 
بـــه مراتب کمتر از این ارقام اســـت.

  اما پرسپولیس قصد داشت با پانصدهزار 
دلار این مربی را به خدمت بگیرد که این 

رقم با موافقت اسکوچیچ مواجه نشد؟!
مـــا کاری بـــه باشـــگاه های دیگـــر نداریـــم و در این 
خصوص فقط مســـائل مربوط به خودمان را دنبال 
می کنیـــم. همان طـــور که گفتـــم رقم مـــورد توافق 
مـــا با اســـکوچیچ به مراتـــب کمتر از یـــک میلیون 
دلاری اســـت که خبرش در رسانه ها پیچیده است.
  در مورد بازیکنان مدنظر  اسکوچیچ چه 

صحبتی دارید؟

در ایـــن رابطـــه حتماً نیاز هســـت که جلســـه ای با 
ســـرمربی تیم داشـــته باشـــیم و این جلســـه حتماً 

بـــزودی بـــا مربی مـــان برگزار خواهد شـــد.
  بعد از اینکه احتمال حضور بیرانوند در 
تراکتور کمرنگ شده حالا بحث حضور 

حسینی دروازه بان استقلال و مذاکره تان 
با او مطرح است.

مطـــرح کـــردن نام ها بیشـــتر گمانه زنی رســـانه ای 
اســـت. ما نفـــرات زیادی را بررســـی می کنیـــم اما با 
حســـینی صحبتی نداشـــته ایم چون خودمان هم 
دروازه بانـــی ماننـــد  پورحمیدی داریـــم و به همین 
دلیـــل صحبتی با دروازه بان اســـتقلال نداشـــتیم.

روز گذشته اعضای کمیته تعیین وضعیت برای 
رسیدگی به شکایت پرسپولیس از علیرضا بیرانوند 
بابت فســـخ غیرقانونی دور هم جمع شدند. در 
این جلسه دفاعیات دروازه بان پرسپولیس شنیده 
شد و اعضای کمیته اعلام کردند که بزودی حکم 

این پرونده را صادر خواهند کرد.
بعـــد از این جلســـه جمشـــید نورشـــرق رئیس 
کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال گفت: 
دیروز)چهارشـــنبه( جلسه ای با حضور مسئولان 
باشگاه پرســـپولیس و علیرضا بیرانوند برگزار و 
مقرر شد تا هفته آینده مستندات و لایحه ها به 
این کمیته ارسال شود. بعد از ارسال لایحه پرونده 
مذکور جهت رسیدگی در دستور کار قرار می گیرد.

در جلسه دیروز علیرضا بیرانوند هم با ارائه مدارک 
و مستندات اعلام کرده که مبلغ یک میلیارد و 500 
میلیون از پرسپولیس  طلب داشته و با توجه به 
مفاد الحاقیـــه و پس از عدم پرداخت از ســـوی 

باشگاه، قراردادش را فسخ کرده است.
در سوی مقابل هم باشگاه پرسپولیس در پاسخ 
به ادعـــای بیرانوند، اعلام کرده کـــه این بدهی 
مربوط به دو فصل پیش اســـت و الحاقیه ای که 
بیرانوند با استناد به آن قراردادش را فسخ کرده 
برای فصل گذشته لیگ برتر بوده است و براساس 
این الحاقیه او نمی توانســـته بابت مطالبات دو 
فصل گذشـــته اش قراردادش را فســـخ کند، اما 
بیرانونـــد مدعی اســـت که در بنـــد الحاقیه اش 
نوشته شده تا 15 روز پس از پایان فصل باشگاه 
پرســـپولیس بایـــد کلیه مطالباتـــش را پرداخت 
می کرد و چون پرداخت نشـــده، فسخ قرارداد او 

مشکلی نداشته است.

با در نظر گرفتن این مسأله اگر برای کمیته تعیین 
وضعیت محرز شود که بیرو بر اساس  طلب های 
قبلی اش فسخ کرده، باشگاه پرسپولیس دست 

بالا را خواهد داشت.
گفتنی است بیرانوند که با چند تیم لیگ برتری 
مذاکرات اولیه را داشـــته، به دلیل نامشـــخص 
بودن وضعیت فســـخ قراردادش هنوز موفق به 
عقد قرارداد با تیم جدیدی نشده و این موضوع 
باعث شده تا تیم های لیگ برتری نسبت به عقد 
قرارداد رســـمی با بیرو تا زمان اعلام نهایی رأی 

پرونده این بازیکن، صبر کنند.
 حتی شـــنیده می شود که فدراســـیون فوتبال و 
باشگاه پرسپولیس هم به دو تیم خواهان بیرانوند 
پیغام و پســـغام فرستاده اند که فعلاً برای جذب 
بیرو اقدام نکنند تا سرنوشت رأی کمیته وضعیت 

مشخص شود.

جلسه کمیته تعیین وضعیت برگزار شد

بیرانوند - پرسپولیس؛ فعلاً خبری از حکم نیست
با دروازه بان استقلال هیچ صحبتی نداشتیم

مظفری زاده: به اسکوچیچ کمتر از یک میلیون دلار دادیم

نشست خبری

تارقلی زاده: ۴ هفته اول لیگ برتر 
بدون VAR برگزار می شود

علـــی تارقلـــی زاده، رئیـــس کمیته روابـــط بین الملل 
فدراســـیون فوتبـــال در نشســـت خبری خـــود اظهار 
داشـــت: »اتفاقـــی خـــوب و البتـــه شـــوک آور بـــرای 
AFC ورود سیســـتم کمـــک داور ویدیویـــی به فوتبال 
کشـــورمان بود، چون باید ســـعی می کردنـــد VAR  را 
برای بـــازی لیگ قهرمانـــان بیاورند. کمیتـــه اجرایی 
تصویـــب کـــرده تمام مســـابقات لیـــگ قهرمانـــان با 
VAR برگزار شود. مردم مشـــتاقانه می آیند بازیکنان 
بزرگـــی همچون رونالدو و نیمـــار را ببینند. رونالدو را 
آوردیم تا بـــه جامعه روحیه تزریق شـــود.« او تصریح 
کرد: »لازم اســـت پروســـه تهیه کمـــک داور ویدیویی 
ســـریع تر انجـــام شـــود. باتوجـــه بـــه کمک هایی که 
از ســـمت وزارت ورزش و صداوســـیما به فدراســـیون 
شـــده می توانیـــم VAR را در لیگ برتـــر فصل جدید 
داشـــته باشـــیم. البتـــه برگـــزاری قطعی مســـابقات 
لیگ برتـــر با اســـتفاده از وی ای آر از هفتـــه چهارم به 
بعد اســـت و بازی هـــا پیش از هفته چهـــارم، احتمالاً 
بدون اســـتفاده از این تکنولوژی برگزار خواهد شـــد 
تـــا نواقـــص برطـــرف شـــود.« رئیـــس کمیتـــه روابط 
بین الملل فدراســـیون فوتبال گفت: »یک سیســـتم 
VAR بـــالای ۲ تـــن وزن دارد و جزئیـــات و تجهیـــزات 
فراوانـــی دارد و بـــا ســـاده انگاری آن مـــردم را فریـــب 
می دهیـــم! تقاضـــا بـــرای آن زیاد اســـت و ســـفارش 
آن از شـــرکت ها ۷ مـــاه طول می کشـــد. افـــرادی که 
می گوینـــد این وســـیله آوردنش راحت اســـت، بروند 
بیاورنـــد! هـــزار تومـــان نمی توانیـــم بـــه بانک هـــای 
خارجی بفرســـتیم و از فرودگاه خودمـــان نمی توانیم 
۱۰ هزار دلار این طـــرف و آن طرف ببریم.« تارقلی زاده 
بیان داشـــت: »کســـی بـــرای VAR جیبـــی ندوخته 
اســـت و دنبـــال درآمدزایـــی بـــا آن نیســـتیم و صرفاً 
یک وســـیله اســـت کـــه بـــرای فوتبـــال لازم و اجباری 
اســـت. متأســـفم که یک ســـری افراد به خاطر منافع 
خودشـــان بـــه دنبـــال منصـــرف کردن شـــرکت های 
خارجـــی جهـــت ارائـــه VAR بـــه ایـــران بودنـــد. آنها 
 VAR قطعاً یک ایرانی اصیل نیســـتند! یک دســـتگاه
انتخاب کردیم که این دســـتگاه چینی بوده و شـــاید 
در این خصـــوص انتقاد کنند اما سرتاســـر دنیا این را 
می دانند که اکنون اکثر وســـایل الکترونیکی در هند 

و چیـــن تولید می شـــود.«

درباره پیشنهاد تیم مکزیکی به جهانبخش 
ذکر این نکته جالب است که کروزآزول 

یکی از تیم های قدیمی مکزیک است که 
توانسته است 9 بار قهرمان لیگ این کشور 
شود و چهار مرتبه نیز در جام حذفی، کاپ 

قهرمانی را بالای سر برده است. همچنین 
این تیم با 6 عنوان قهرمانی در باشگاه های 

کونکاکاف، دومین تیم پرافتخار این 
مسابقات محسوب می شود.


